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Co všechno stihnou maminky

Zase už nastoupil máj a hned na začátku měly svátek maminky. Za socialismu oslavili muži svátek všech žen řádným   

zapitím 8. března a na maminky v květnu si téměř nikdo nevzpomněl. Ale maminky si poděkování za všechno, co dělají, 

zaslouží. A co vlastně všechno maminky stihnou?

Konejší, kolébají, koupou, češou, pečují, houpou, přebalují, utírají, vozí, zpívají, čekají, sní, těší se, strachují se, objevují, 

rodí, radí, pozorují, uspávají, vaří, nakupují, uklízejí, perou, čistí, oblékají, zavazují, zavařují, předčítají, malují, modelují, 

spravují, háčkují, pletou, chovají, ochraňují, zachraňují, ošetřují, chlácholí, uklidňují, léčí, obávají se, nespí, uspávají,  

domlouvají, přemlouvají, učí, chápou, předvídají, bojují, radují se, pyšní se, povzbuzují, nabádají, prosí, vysvětlují,     

trestají, odpouštějí, soucítí, líbají, mazlí, fotí, vzpomínají, loučí se, doprovázejí, trpí, obětují se,…… ale hlavně  m i l u j í.    

Tak pokud jste gratulaci a poděkování nestihli, udělejte to dodatečně. Bude mít určitě radost a radost se má rozdávat 

nejlépe každý den.                                      

    - li -

Kolešovice bývaly  velkým       

obchodním střediskem. Jen pro 

zajímavost zde bylo: 9 hospod, 11 

obchodů s potravinami, 6 textil-

ních, 4 řeznické krámy, 3 pekaři, 3 

hodináři, 2 drogerie, 5 zámečnic-

kých dílen, 4 truhláři, 3 holiči, 4 

kavárny, sklenář, klempíř a další.       

Centrem však bylo železářství 

s potřebami pro řemeslníky.      

Vrchol převyšovali hokynáři,     

neboť těch bylo 23. Ráno za tmy 

vyjížděli na kole,  ověnčení  bedna-

mi a     nůšemi na Žluticko, Toužim-

sko i Tachovsko za nákupem.    

Večer se pak vraceli dosti pozdě. 

Druhý den ráno, nevyspalí /v noci 

se starým husám škrábaly zobáky, 

aby      vypadaly jako mladé / jeli s        

nákladem na trh do Rakovníka nebo 

Kladna. Také se stalo, že když   

někde v hospodě uvízli a za tmy 

jeli   domů, místo kozy přivezli 

kozla. Pro posměch od druhých vše 

utajili.  Kupovali veškerou drobnou 

domácí zvěř i peří a kožky.                                                                                                                                  

V té době bylo v Kolešovicích i 

mnoho rybníků.  Na náměstí byl 

zvaný zámecký rybník /dnes suchý

-za pomníkem/,rybník za pivova-

rem měl dvojí název. Češi mu říkali    

pivovarský a Němci Neubauer   

Teich/nově postavený rybník/. 

Stalo se to tak, když původní ryb-

níček, který se vedle 

v zahradě č.d. 229 zave-

zl a vybudoval se větší, 

nový. V parku byl velký a 

malý    rybník. Malý slou-

žil cukrovaru, velký 

šlechtě. Projížděli se po 

něm na loďce a chovali 

labutě pro zábavu svých 

dětí. Ryby se chovaly 

v Geblanském rybníku, 

kde byly silné prameny. 

Další rybníček byl 

v rokli a sloužil jen při 

požárech. Malý rybní-

ček u č. d. 56 nazývali   

Žabí kout. /Jedná se o 

prostranství  vedle do-

mu  p. Václava  Svítka./ 

Všechny rybníky sloužily při požá-

rech a ledování. V roce 1921 se 

protrhly hráze čížkovského rybní-

ka, koryto potoka nestačilo  a voda 

se rozlila široko do luk a polí. Ryb-

ník v parku tlaku vody   neodolal a 

voda s sebou vzala most, vedoucí 

přes potok k cukrovaru. Spodní 

část obce byla zaplavena. Ještě 

několik dní po   opadnutí vody leže-

lo na lukách plno ryb. Škoda byla 

značná. Nový most  byl postaven 

až v roce 1928.                                                                                       

  A jen tak  zajímavost pro 
pány,  kde některé hospody byly, 

nám prozradila p. Podolková.                                  
Hospoda  u Velehradských – dnešní 
Český myslivecký svaz, kde se    
p o ř á d a l y  i  t a n e č n í                         
zábavy, Röslerovi - dnes Rollerovi, 
dnešní restaurace Kino - U Kumerů, 
kam chodili pánové v neděli po mši 
na polévku, hospoda v pivovaru 
Pivovarská, dnes Kalíkovi - hospo-
da Grimova, dnes Královi - hospoda 
u Aisů, dnes Pucholtovi - hospoda  
Gregorů, dnes Kozlerovi - hospoda 
Becklova. Takže to vlastně neměl 
nikdo do hospody daleko.                                                                                                     

         - li -



Na pracovní poradě se zastupitelé sešli dne 18. 04. 2011 a bylo projednáno:  

Přítomni zastupitelé: M. Brabcová, J. Čečrdle, M. Dvořák, T. Hrenák,  J. Hrenáková, J. Poděbradská, J. Procházka,  

- Zastupitelé byli seznámeni s výsledkem schůzky ohledně dotace na výstavbu kanalizace mezi náměstkem pro ŽP 
Středočeského kraje ing. Peterou a starostou obce, která se konala dnešní den dopoledne v Praze. Z důvodu nízkého 
objemu finančních prostředků poskytnutých MZe Středočeskému  kraji na výstavbu vodohospodářské infrastruktury 
v obcích, nebude naší obci pro tento rok dotace přidělena. Dle sdělení náměstka Petery by mělo být obci vyhověno v 
roce 2012. 
-   Na opravu kaple sv. Jana  Nepomuckého bude podána žádost o dotaci prostřednictvím obce s rozšířenou působ-
ností, jíž je město Rakovník. Dotace bude činit 100 000,- Kč, spoluúčast obce 20 000,- Kč. Tyto finance budou 
použity na zhotovení sanktusníkové věžičky a obnovu omítek. Další finanční prostředky potřebné na obnovu kaple 
bude zajišťovat Občanské sdružení Zderaz.                
-  Oprava zámecké ohradní zdi bude  oproti původním předpokladům potřebných finančních prostředků schválených 
v rozpočtu na rok 2011 až o 250 000,- Kč dražší. Důvodem je jak několikanásobně vyší objem rozebíraného zdiva z 
důvodu jejího vychýlení, tak i skutečnost, že vlivem zejména  letošní dlouhé a mrazivé zimy došlo k její značné    
devastaci.                  
-  Obec obdržela od kolektivního systému Asekol Certifikát k enviromentálnímu vyúčtování za rok 2010. V tomto 
certifikátu je uveden přínos zpětného odběru a recyklace TV a PC monitorů pro životní prostředí.                 
-  Obec ve spolupráci s kolešovickými maminkami vypracovala projekt dětského hřiště u Zámeckého rybníka. Na 
jeho základě byla podána žádost o dotaci  z nadace firmy ČEZ. Tato žádost byla bohužel bez udání důvodu        
zamítnuta. Dotaci na hřiště pro volnočasové aktivity lze též získat prostřednictvím MAS Rakovnicko. Obec připraví 
žádost a do konce měsíce ji podá.                  
-  Miroslava Brabcová vznesla na starostu dotaz, zda obec provádí rozbory vod ve veřejně přístupných studních. Ten 
odpověděl, že rozbory vod se provádějí pouze ve studních, z nichž obec odebírá vodu pro svoje potřeby. Jedná se o 
Restauraci Kino s turistickou ubytovnou a sběrný dvůr.  
-   Obec navštívil pan Igor Pankov z Polska s nabídkou přeshraniční spolupráce obcí Puszca Marianska v Polsku a 
Gulce (Huleč Česká) na Ukrajině. Zastupitelé se shodli, že navázání přeshraniční spolupráce nic nebrání.   
-  Oslava 66. výročí osvobození se bude konat 6. 5. 2011 od 16 hodin u pomníku padlým.  
-  Jaroslav Procházka poukázal na závadu ve sjízdnosti napojení komunikace od Soukupů na krajskou komunikaci. 
Starosta přislíbil nápravu tohoto stavu.

Na pracovní poradě se zastupitelé sešli 16. 05. 2011 a projednali: 

Přítomni: M. Brabcová, J. Čečrdle, M. Dvořák, T. Hrenák, J. Hrenáková, J. Kovář, J. Poděbradská, 

-  Starosta otevřel diskusi ke stanovení stočného pro chalupáře. Na základě vyhlášky o stanovení množství stočného 
bylo dohodnuto, že částka za stočné bude činit 23,- Kč za 1 osobu měsíčně při pobytu 1 den v týdnu,  při víkendo-
vých pobytech. V případě, že rekreační objekt bude využíván sezónně nepřetržitě, bude výše stočného stejná jako u 
trvale bydlících občanů.  Dále bylo dohodnuto, že obec pro stanovení množství odpadní vody nebude akceptovat 
vodoměry ze soukromých studní.       
- Starosta sdělil přítomným způsob oprav místních komunikací po vybudování kanalizace. Na zasypání hrubého    
štěrku bude místy použit asfaltový recyklát, místy drobný štěrk.                 
- Obec ve spolupráci s místními rybáři a ČSŽ připravují dětský den, který se bude konat v neděli 5. června od 8 do 
12 a od 13 do 15 hodin u rybníka Podskal. Dopoledne proběhnou dětské rybářské závody, odpolední program        
připraví ČSŽ. Ceny do soutěže zakoupí obec.           
-  Bylo dohodnuto, že původní kontejnery na separaci plastů budou prodány firmě Becker za 25% nákupní ceny.         
- Starosta seznámil zastupitele s průběhem oprav kaple Zderaz. V současné době je dokončena vazba, zhotoveno 
laťování a část sanktusové věžičky. V tomto týdnu bude položena střešní krytina. Ve čtvrtek 19.5.2011 v 17 hodin je 
naplánovaná schůzka starosty s OS Zderaz, kde bude jednáno o dalším postupu při dokončovacích pracích a způsobu 
jejich financování.  
-  Na základě upozornění J. Čečrdle  objednal starosta firmu na opravu mostu u Bílků a vyčištění nánosů pod       
mostem. Technický dozor je domluven s ing. J. Satranským.                    
- Obci byla doručena žádost manželů Petrlíkových o ukončení „Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy kupní“ ze dne 
30.4.2010 a to ke dni 31.12.2010. 
- Zastupitelé byli seznámeni se žádostí Danicy Klinckové o prodej pozemku parc.č. 1489/23 za účelem výstavby 
rodinného domku. Bude projednáno na nejbližším veřejném zasedání.                 
- Starosta seznámil zastupitele s výjimkou z požárně bezpečnostních pravidel při zamýšlené výstavbě garáže         
Jaroslavem Čečrdlem mladším.  Jedná se o to, že garáž bude stát 60 cm od hranice pozemku pod místní komunikací 
na Podskale. Zastupitelé souhlasí.                   
- Zastupitelé byli seznámeni se smlouvou o bezúplatném převodu pozemku parc.č. 1974 pod místní komunikací 
v Heřmanově z vlastnictví České republiky do vlastnictví obce.  Smlouva bude projednána na veřejném zasedání.       

       

OBECNÍ  ÚŘAD INFORMUJE  - Č INNOST  ZASTUP ITELSTVA OBCE  



- Dne 24.5.2011 proběhne ve sběrném dvoře kontrola zástupkyní firem Elektrowin a Ekolamp. S termínem byl    
seznámen i provozovatel sběrného dvora, firma Becker Kralovice.                 
- Starosta se zúčastnil školení v oblasti krizového řízení. Zde zaznělo upozornění, že rozdělávání ohňů právnickými a 
fyzickými podnikajícími osobami je třeba vždy nahlašovat. K tomuto je k dispozici formulář na webových stránkách 
www.hzskladno.cz. Na tomto školení byl též přítomen zástupce Policie ČR, kterého starosta pozval na jednání    
Mikroregionu Kněževes, které se bude konat dne 18.5.2011.  Jedním z bodů tohoto jednání bude bezpečnostní      
situace v obcích Mikroregionu Kněževes.                
- Starosta se zúčastnil na základě pozvání SMS ČR (Sdružení místních samospráv) jednání na krajském úřadě  o ru-
šení venkovských pošt. Dále se zúčastnil III. semináře „Starosti starostů“, pořádaném SMS ČR na téma „Odpadové 
hospodářství“. Další jednání, kterému byl starosta přítomen bylo projednání optimalizace počtu matričních úřadů 
Středočeského kraje.                 
-  Dne 28.5.2011 od 19 do 21 hodin proběhne na prostranství před Domovem Kolešovice Krušovické referendum. 
Jedná se o ochutnávku Krušovického piva.                 
- Dne 1. 6. 2011 proběhne obhajoba projektu „Pojďme ven aneb obnova komunitního života v obci“, podaného do 
Programu rozvoje venkova prostřednictvím MAS Rakovnicko o.p.s. Obhajoby se zúčastní starosta a paní Mgr. Jaro-
slava Čečrdlová Ph.D.  Jedná se o projekt na vybudování odpočinkové zóny.               
- Obci byla předána nabídka na soubor všech zákonů v elektronické podobě. O této nabídce bude uvažováno, až poté 
co přestaneme odebírat sbírky zákonů v tištěné podobě.                 
- Byla předložena nabídky firma Aspon ohledně spínání a vypínání veřejného osvětlení pomocí fotorelé. Součástí 
nabídky je možnost zkušebního provozu na 30 dnů. Nabídka bude využita.                 
- Jiří Čečrdle navrhl zhotovit nová vchodová a vjezdová vrata ke kostelu. Osloven bude pan Hladík z Kolešovic. 

PŘ I POMNĚL I  J SME  S I  KVĚTEN 1945   

V pátek 6. května jsme uctili památku padlých ve II. světové válce položením věnců k místnímu pomníku. Pietní-

ho aktu se zúčastnili zastupitelé obce: M. Brabcová, J. Čečrdle, T. Hrenák, J. Hrenáková, J. Kozlerová,              

J. Poděbradská, a  J. Procházka.  Pan starosta M. Dvořák ve svém  krátkém projevu vzpomněl přímé účastníky 

1. československého armádního sboru pana M. Lenocha a pana R. Čecha. Po projevu vystoupili se svým          

recitačním pásmem žáci základní školy Václav Krob, Jiří Záhořík, Nela Týčová, Eliška Lenochová a Kateřina 

Veverková pod vedení paní učitelky K. Kolářové. Pietní akt byl zakončen státní hymnou.

   - jp -

SETKÁNÍ  DŮCHODCŮ   

V dubnu se již po třiatřicáté sešli kolešovičtí důchodci na posezení 
při hudbě. Ani tentokrát nechyběla dobrá nálada a chuť zazpívat si, 

zavzpomínat a pobavit se. Pravidelně se scházejí skoro stejní lidé, 

někdo se z domova nehne, společnosti se straní.  Právě proto  patří 
poděkování p. Štillerové, p. Procházkové a p. Podolkové, které         

pořádání  setkání táhnou již několik let.  Za výdrž, za to, že se      

nenechají odradit něčím nezájmem. Paní Podolkové přejeme brzké 

uzdravení a věříme, že příště určitě nebude chybět. Fotografie je 
z vánočního setkání                           

- li -



VELIKONOČNÍ JARMARK A                   
PROJEKTOVÉ VYUČOVÁNÍ 
14. - 20. dubna 2011

Na naší škole se již řadu let koná vánoční jarmark, ale 
jarmark s velikonočním zbožím se uskutečnil letos     
poprvé. Žáci všech tříd na něm prezentovali své výrobky 
související s jarem a velikonočními svátky.               
Velkou radost nám udělalo, že zájem o tyto výrobky byl 
značný. Mnoho rodičů přišlo podpořit své děti, zastavili 
se i ostatní obyvatelé Kolešovic a okolí. Část týdne 
před velikonočními prázdninami žáci strávili 
při projektovém vyučování zaměřeném na jaro a        
Velikonoce.

            
BOTANICKÁ SOUTĚŽ   
Ve středu 20. dubna se konala okresní botanická soutěž, 
tentokrát na téma okrasné rostliny, opět v Botanické  
zahradě v Rakovníku.                     
V doprovodných soutěžích v tzv. Okrasnoriskuj se naši 
žáci ze IV. a V. třídy umístili na 2. místě. Starší katego-
rie zatím vyslechly přednášku o rostlinách Turecka. 
V hlavní soutěži se nám také dařilo. V kategorii 4. a 5. 
tříd se na 3. místě umístil Patrik Rud, hned za ním     
skončil Libor Drozda. V kategorii 6. a 7. tříd se 
na 7. místě umístil Jakub Laštůvka.

Blahopřejeme!              Mgr. Markéta Zápalová

MCDONALD CUP - OKRESNÍ KOLO          
TURNAJE MLADŠÍCH ŽÁKŮ V KOPANÉ

Ve čtvrtek 5. května se naši žáci prvního  stupně        
zúčastnili v Rakovníku na hřišti SK již tradičního turna-
je v kopané mladších kategorií McDonald Cup a vystou-
pení to bylo poměrně úspěšné.             
Obavy ve skupině vzbuzovalo pouze družstvo 3. ZŠ   
Rakovník, které bývá každým rokem velmi silné. Tyto 
obavy se také potvrdily a prohráli jsme s nimi 4:1. Chuť 
si žáci ZŠ Kolešovice spravili na ZŠ Mutějovice, kterou 
porazili 2:1.               
Postupovali jsme z 2. místa do skupiny o 4.-6. místo. 
Zde se chlapcům z Kolešovic dařilo a postupně porazili 
ZŠ Lužnou 3:0 a ZŠ Šanov 2:1, takže z toho bylo       
konečné velmi pěkné 4. místo a veliká radost.               
Nejlepším hráčem v počtu vstřelených branek i ve hře 
byl Libor Drozda, který vstřelil 6 branek. K oporám    
zadních řad jednoznačně patřil Karel Berky. Dále se 
na úspěchu svou dobrou hrou podíleli: brankář Karel 
Louček, obránci Jan Štechmiler a Jiří Klouda, útočníci 
Jan Jiroušek, Marek Haifler a Lukáš Kindl. Mnoho     
kilometrů naběhal a velkou pomocí přispěl také Jirka 
Ritter.           
Chlapcům k pěknému výsledku blahopřejeme!

Mgr L. Fukárek

REKONSTRUKCE UČEBNY

Od 2. května mohou naši žáci usednout do nových lavic 
v učebně fyziky a chemie. Celková rekonstrukce učebny 
stála 154 000 Kč.               
Proces rekonstrukce byl zachycen na fotografiích, takže 
si můžete připomenout, jak vypadalo staré vybavení   
pracovny, a porovnat ho s novým. Také se můžete      
podívat na IX. třídu při hodině chemie v nově vybavené 
pracovně.                      

   PaedDr. V. Hartmannová

EKOLOGICKÁ SOUTĚŽ 

Ve středu 4. května proběhla v Botanické zahradě 
v Rakovníku ekologická soutěž dvojic na téma         
ŹIVOTNÍ PROSTŘEDÍ KOLEM NÁS. Jako             
doprovodný program byly opět vědomostní soutěže a 
přednáška o CHKO   Křivoklátsko.

Nejvíce znalostí prokázali v kategorii 4. a 5. tříd Patrik 
Rud a Libor Drozda, kteří zvítězili. 4. místo obsadily 
Tereza Nezbedová a Michaela Kališová.

Blahopřejeme!          Mgr. Markéta Zápalová

EXKURZE DO SVÍČKÁRNY              
V ŠESTAJOVICÍCH

V úterý 5. dubna 2011 se uskutečnila exkurze 
do svíčkárny v Šestajovicích. Čtyřicet tři žáci 
s pedagogickým doprovodem si po příjezdu nejprve   
prohlédli zvířecí minifarmu. Potom se všichni přemístili 
do dílny, kde sledovali film o výrobě svíček. Potom se 
všichni s chutí pustili do zdobení svíček různými techni-
kami. Svíčky si děti odnesly domů společně se sáčkem 
koupelové soli.           
Po svačině se všichni vydali na prohlídku provozu a 
výroby svíček. Na závěr si nakoupili drobné dárky 
v místním obchůdku. Celým programem nás provázela 
milá a ochotná majitelka paní Netíková, která nás po-
zvala i na podzimní exkurzi spojenou s výrobou   balzá-
mu. Počasí se vydařilo. O příjemnou a bezpečnou cestu 
se postaral řidič autobusu pan Pucholt. Zpět se všichni   
vraceli spokojeni a příjemně unaveni.

Mgr. Renata Zemjanková

ZÁKLADNÍ  ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA KOLEŠOVICE    



ZPRÁVIČKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY

          
Stalo se již dlouholetou tradicí setkávání s maminkami a babičkami u příležitosti oslav svátku matek. Letos se oslava 
uskutečnila v MŠ dne 10. května.  Děti předvedly rodičům krátké vystoupení: každé dítě předneslo básničku,        
společně děti zazpívaly a předvedly pohybové kreace na jarní melodie a  v závěru obdarovaly své maminky a        
babičky  malou upomínkou.  Děti s učitelkami  každoročně přicházejí také do místního Domova Kolešovice, kde děti 
svým programem a dárečky  velmi rády  potěší nejen  klienty ale i personál. Od vrchní sestry paní Klossové,  vždy  
dostanou sladkosti za odměnu.                 
V květnu děti navštíví  dvě divadelní představení: na jedno pojedeme do Rakovníka, kde děti shlédnou v Tylově  
divadle pohádku „ Když jde kůzle otevřít „ a druhé představení děti shlédnou přímo v MŠ.  Přijede zájezdní divadlo  
s pohádkou „O líné čiperce“. Tato akce se uskuteční ve spolupráci se  ZŠ, přijdou mezi nás žáci z 1. a 2. třídy.         
Na školní výlet pojedeme ve  spolupráci s rodiči na hrad Točník, kde děti  uvidí program se zvířátky nazvaný „Hrad  
zvířat“, na což se děti velmi těší.  Poslední květnový den proběhne fotografování dětí .  

       

            Herinková Marie, učitelka MŠ

A ještě jednou ze školky. Náš výlet.

Letos  jsme  porušili  tradici a místo do zoologické zahrady jsme zvolili krásný výlet na hrad Točník. Jeli jsme       
společně i s některými rodiči.  Šlo již o pátý ročník zajímavé a poučné akce pro děti předškolního věku, která je    
záměrně pořádána v měsíci květnu, právě ve chvíli, kdy se rodí nejvíce mláďat. Děti tedy viděly několikadenní 
kůzlátka, jehňátka, selátka a čerstvě vylíhnutá kuřátka, housata, kachňata a další. V prostorách hradu  byla tato     
zvířátka ve výbězích, ale také na volno, což se dětem nejvíce líbilo. Seznámily se tak s domácími zvířaty, která     
bývala součástí života člověka na statcích a selských dvorech a také na hradě. Na děti čekali poníci, osel, prasátka, 
ovce, kozy, tele, králíci, morčata, kachňata, housata a další. Všechna zvířata na hradě jsou zdravá a zvyklá na lidi a 
proto si je každé dítě mohlo hladit, čistit, krmit nebo vzít do rukou. Náš průvodce hradem se nám věnoval po celou 
dobu a děti se dozvěděly, čím se krmí zvířata, jak je třeba je ošetřovat, jak přicházejí na svět jejich mláďata, jaký je 
jejich původ a jak jsou prospěšná člověku.

Zábavnou formou se děti seznámily také s historií hradu, prozkoumaly všechna zákoutí, nahlédly do hnízdiště neto-
pýrů. Na závěr trenéři psů dětem předvedli výcvik sportovních disciplín agility a tanec se psy. Pro odpočinek a  sva-
činu  jsme  si  vyhlédli  koutek s posezením.  Na  závěr   jsme všichni  dostali  pamětní list jako  památku na tuto 
akci. Den uběhl jako voda a my se již těšíme na příště! 

                                   Helena Regálová, vedoucí učitelka MŠ

P.S.  O.K. patří za bezpečnou jízdu pana řidiče ANEXIA Rakovník panu Milanovi Čermákovi.           Děkujeme!

ATLETIKA I. STUPEŇ – RAKOVNÍK

Dne 18.5.2011 se na atletickém oválu u 3. ZŠ Rakovník uskutečnily závody v atletice žáků  I. stupně základních škol 
rakovnického okresu. Pro některé naše závodníky skončilo toto klání velkým úspěchem. Nejlepších výsledků dosáhl 
Libor Drozda, tento velmi všestranný borec vyhrál hod míčkem 4. tříd a to ve velmi pěkném výkonu 44 m, jako      
druhý se umístil v běhu na 50m s časem 7,9s. Stříbrnou medaili si z běhu na 1500m odvezl Jirka Ritter, který tuto 
trať zaběhl v čase 5:58 min., nutno dodat, že Jirka je velkým bojovníkem a i přes zdravotní potíže dokázal v poli 
vytrvalců ukázat co v něm je. Druhý v kategorii 3. tříd se umístil Jan Jiroušek v hodu míčkem výkonem 36m. A 
bronzovou medaili si ve stejném závodě zajistil výkonem 33,50m Lukáš Kindl. Medailistům gratulujeme a přejeme 
další sportovní úspěchy.

Dalšími účastníky bez medailových umístění byli Jan Štechmiler,Jiří Hrouda,René Malý,Jiří Záhořík, Patrik          
Fojtík, Jiří Šuran, Katřina Veverková, Alena Vojáčková, Petra Boršová, Jindřiška Skleničková, Nela Týčová a Sára 
Mendíková i těmto závodníkům za vzornou reprezentaci školy děkujeme.

Mgr. L. Fukárek



Poslední přípravný zápas sehrál Lev v kompletní sestavě 
proti „krajským“ Senomatům  na Tatranské umělé trávě 
v Rakovník. Výborný a sympatický výkon přinesl cen-
nou výhru 2:1 (Roubík, Jankura) a to nemuselo zůstat 
pouze u 2 branek.  Velké příležitosti měli v první půli 
znovu Roubík a také Vicjan a po obrátce stran Daniš a 
Polánek. 

14. kolo OP: ČLK – FC 05 Zavidov 1:4 (1:2)  

V prvním jarním mistrovském utkání jsme přivítali aktu-
álně lídra tabulky Zavidov. Ten se netají touhou postou-
pit a tak nás nečekal vůbec jednoduchý start. Hosté se 
dostali sice v úvodu do vedení, ale v 17. minutě dokázal 
Lev odpovědět Jankurou. Těsně před přestávkou přišel 
klíčový moment utkání. Pomezní rozhodčí neodmával 
jasný půlmetrový ofsajd Urika a pustil hosty do brejku. 
Útočník Zavidova nedal Matějovskému    žádnou šanci a 
hosté opět vedli - 1:2. Zápas rozhodl soupeř až v 77. 
minutě 3. brankou. V samotném závěru inkasoval Český 
lev počtvrté.

15. kolo OP: SK Lány – ČLK 4:1 (3:0)   

V dalším kole čekal Kolešovice opět celek ze špičky 
tabulky – SK Lány. Domácí začali hned v úvodu obrov-
skou šancí z rohu, tu lapil bravůrně Sýkora. V 15. minu-
tě „vykouzlil“ sudí Titlbach pro domácí standardní situa-
ci a Lánští vedli. Do poločasu inkasoval naše obrana 
ještě 2x. Druhá půle byla již vyrovnaná. V závěru se 
dokonce podařilo Barthelovi snížit nádhernou střelou ze 
40 metrů. Ten samý hráč ale v zápětí za protesty obdržel 
červenou kartu a jeho odchod do kabin se neobešel bez 
vášní ze strany domácích fandů i samotného hráče.

16. kolo OP: ČLK – FK Hředle 0:0

S nadějí na první jarní body nastupoval Lev k domácímu 
souboji s „Poddžbánskými“. Od úvodu nastoupil i uzdra-
vený Roubík. Na hřišti však vydržel pouze 5 minut, 
když si své zranění obnovil. I tak byly Kolešovice celý 
zápas lepším    týmem. Bohužel to stačilo pouze na bod. 
Nejblíže ke vstřelení branky měli v první půli Štícha a 
ve druhém poločase Daniš.

17. kolo OP: FK Kněževes – ČLK 2:0 (1:0)

Derby se neobešlo, stejně jako na podzim, 
bez vyloučení.  Tentokráte musel už 
v prvním dějství předčasně pod sprchy do-
mácí Komžík. Našemu týmu ovšem početní 

výhoda spíše uškodila. V úvodních 20ti minutách měl 2 
šance Daniš, neproměnil. Naopak na druhé straně pro-
měnil trestný kop Vrábík. Po obrátce byl Kněževes i 
v oslabení jednoznačně lepším týmem a z několika příle-
žitostí dokázal proměnit  alespoň jednu. Konečný výsle-
dek tak byl pro Kolešovice ještě milosrdný. Premiéru si 
v dresu dospělých odbyl Marek Houška.

18. kolo OP: ČLK – Sp. Lužná 0:6 (0:3)

Utkání se Spartou Lužná měl být zápas, kde se Český 
lev   konečně chytne a připíše si důležité body. Opak byl 
však      pravdou. Jedno z nejhorších utkání z naší strany 
zaslouženě vyhráli hosté. Největší šanci Lva měl hned 
v úvodu Vicjan.

19. kolo OP: So. Mšec – ČLK 6:1 (4:0)

Ve Mšeci si na nás Sokol hned od úvodu nachystal 
smršť    útočných akcí a kdyby vedl o poločas o 6 bra-
nek, odpovídalo by to zřejmě průběhu. Oslabený Lev 
měl pouze šanci jednu a tu Vicjan neproměnil. Po změně 
stran se hra vyrovnala, i tak druhý poločas vyhrál domá-
cí sokol 2:1. O čestný zásah Kolešovic se postaral doros-
tenec Zuska.

20. kolo OP: ČLK – SK Pavlíkov 3:6 (1:5)

Zápas s pavlíkovským SK bude dlouho strašit všechny       
přítomné. Snad nejhorší tým dorazil ve 20. kole na kole-
šovický pažit. Jenže obrana v čele se Sýkorou v brance 
neměla svůj den. První půle bylo několik šancí na obou 
stranách, jenže góly stříleli hlavně hosté. 2x zaspala 
obrana Kolešovic, 2x si slabou chvíli vybral brankář 
Sýkora. Za Lev se trefil pouze Vicjan. Druhý poločas 
byl náš tým znovu herně lepší, stačilo to však pouze na 2 
branky a to Barthela a Roubíka. 

21. kolo OP: TJ Roztoky – ČLK 4:3 (2:2)

K Berounce odcestoval náš tým v hodně okleštěné sesta-
vě, i tak odehrál nejlepší zápas jara. Jenomže na body to 
znovu nestačilo. I díky fatálním chybám pomezního roz-

hodčího  Vyhnanovského a domácí bojovnosti. O 
branky Lva se postarali Roubík, Marek Houška, 
pro kterého to byl první gól v kategorii dospělých 
a Jankura.

Za TJ ČLK, Michal Štícha

TĚLOVÝCHOVNÁ JEDNOTA ČESKÝ  LEV KOLEŠOVICE   

DĚTSKÝ  DEN LETOS  J INAK 

PODSKLALSKÝ RYBNÍK

Obec Kolešovice, místní rybáři a ČSŽ Kolešovice pořádají v neděli 5. června od 8 do 12 hodin dětské rybářské     
závody a od 13 do 15 hodin odpoledne plné soutěží. Přijďte se s dětmi pobavit a soutěžit k rybníku Podskal.  



Ochrana životního prostředí by měla být hlavním      
úkolem každé současné obce a jejích občanů.               
Často slýcháme „Třiďte odpad“. Proč, se zamyslí       
málokdo. Nejčastější odpovědí je  „Všechno se mi     
nevejde do popelnice jednou za čtrnáct dní“. Někteří to 
dělají proto, že se o tento problém zajímají jejich děti. Ti 
se učí třídit   odpad ve škole (např. v hodinách ekologie). 
Jiní zase slyšeli, že se to má dělat.             
Skládek na odpady přibývá a naše malá země už nemá 
moc místa. Řešením jsou spalovny a recyklace, což je 
zpracování na nové materiály. A tady je důležité hlavně 
třídit. Domácnost u nás vyprodukuje cca. 22% papíru, 
13% plastů, 9% skla, 3% nebezpečného odpadu, 18% 
bioodpadu a 35% ostatního odpadu.              
V naší obci se zajišťuje třídění odpadů již několik let 
svozem, rozmístěním kontejnerů na sklo a plasty.    
Ostatní odpad je možné odevzdat ve sběrném dvoře.   
K zmíněným kontejnerům bychom rádi poskytli pár   
informací. V obci máme nové kontejnery na obvyklých 
místech. Před prodejnou COOP,  před konzumem M+M 
a u bytovek ( směr Přílepy ).   Kontejnery mají dva otvo-
ry na vhazování. Víko je opatřeno zámkem a násilným 
otevřením kontejner poškodíte. 

Jaké kontejnery u nás máme a na co?

ZELENÉ na sklo - do těch můžeme odhodit  láhve od 
nápojů, skleněné nádoby, skleněné střepy, tabulové sklo. 
Neodhazujeme tam keramiku, porcelán, autosklo,      
drátěné sklo, zrcadla.

ŽLUTÉ na plasty, PET láhve od nápojů, kelímky (není 
nutné je vyplachovat), sáčky, fólie, výrobky a obaly 
z plastů, polystyrén a nápojové kartony. Neodhazujeme 
novodurové trubky, obaly od nebezpečných látek 
(motorové oleje, chemikálie, barvy apod.). PET láhve je 
potřeba co nejvíce sešlapat i tehdy, kdy je využíván svoz 
v pytlích poslední středu v měsíci.  

MODRÉ pro papír u nás nemáme. Starý papír je možné 
odevzdat ve škole nebo ve sběrném dvoře.

ŽELEZO je možné odevzdat ve sběrném dvoře nebo 
jednou v roce při svozu organizovaném základní školou. 

SBĚRNÝ DVŮR je místo kam je možné odevzdat vše 
co se nevejde do běžných kontejnerů.

Likvidace odpadů je finančně hodně náročná a 
v poslední době se uvažuje o zvýšení poplatků za       
odpady. Musíme si zvyknout na jeho třídění a tím šetřit 
naší přírodu. Nepálit PET lahve a plasty v kamnech a 
kotlích. Nevylévat zbytky barev, ředidel a motorových 
olejů do přírody.

Z poplatku za odpady hradíme z části provoz sběrného 
dvora a také pytle s plasty. Rozdíl hradí obec ze svého 
rozpočtu. I tady se dá ušetřit, pokud budeme žluté pytle 
používat jen na plasty a lahve co nejvíce sešlapeme nebo 
slisujeme. 

  - jp -

OTÁZKA DNEŠKA.  JAK  TŘ ÍD IT  ODPADY ?  

DÍKY ZODPOVĚDNÝM OBČANŮM UŠETŘILA NAŠE OBEC ŽIVOTNÍMU PROSTŘEDÍ  

ŘADU  SUROVIN 

Loni občané odevzdali k recyklaci 75 televizí a 42 monitorů. Naše obec už několik let poskytuje občanům   

možnost třídit vysloužilé spotřebiče  -  mimo jiné televize a monitory. Nyní můžeme přesně vyčíslit, kolik    
elektrické energie, ropy, primárních surovin a vody jsme díky tomu ušetřili životnímu prostředí, stejně jako o 

kolik jsme snížili produkci skleníkových plynů a nebo nebezpečného odpadu. Informace nám poskytla         

analýza neziskové společnosti  ASEKOL, která pro nás zajišťuje sběr a recyklaci občany tříděných elektroza-
řízení. 

Zpětný odběr a recyklace jedné televize uspoří tolik energie, kolik spotřebuje žárovka za čtyři měsíce nepřetržitého 

svícení, spotřebu ropy osobního automobilu za 22 km jízdy nebo zabrání vzniku odpadní vody z deseti sprchování. 

Tato zjištění přinesla analýza dopadu sběru a recyklace televizí a monitorů na životní prostředí, jejíž zpracování   
iniciovala společnost ASEKOL. Výsledek studie jednoznačně prokázal, že zpětný odběr elektrozařízení je pro       

životní prostředí přínosný.          

Studie posoudila systém zpětného odběru televizorů a počítačových monitorů. Hodnotila jejich sběr, dopravu a    
zpracování až do okamžiku finální recyklace jednotlivých frakcí vyřazených spotřebičů do nového produktu nebo k 

jejich konečnému zneškodnění. Pro každou frakci byly vyčísleny dopady na životní prostředí. Výsledky studie byly 

prezentovány jako spotřeba energie, surovin, emise do ovzduší, vody a produkce odpadu.             
„Z Certifikátu Environmentálního vyúčtování společnosti ASEKOL vyplývá, že občané obce (Kolešovic, Hořovičky, 

Svojetín, Chrášťany) v loňském roce vytřídili 75 televizí a 42 monitorů. Tím jsme uspořili 17 kWh elektřiny, 344 litrů 

ropy, 87671 litrů vody a 788 tun primárních surovin. Navíc jsme snížili emise skleníkových plynů o 4 tuny ekviva-

lentního CO2 a produkci nebezpečných odpadů o 18 tun “.                         
Když si uvědomíme, že například osobní automobil vyprodukuje za rok provozu 2 tuny skleníkových plynů a jedna 

čtyřčlenná domácnost průměrně ročně spotřebuje 2,2 MWH elektrické energie, jsou to impozantní čísla.     

Přestože studie byla zaměřena pouze na televize a monitory, přínos pro životní prostředí představuje recyklace všech 
ostatních druhů starých spotřebičů. Dík si tedy zaslouží všichni, kteří elektroodpad nevyhazují do popelnice nebo 

dokonce do přírody, ale nosí jej do sběrného dvora.                  

    Informace poskytla společnost ASEKOL  



Hasiči zápolili v netradičních disciplínách
Reportáž z Kolešovické soutěže

V polovině dubna se již tradičně koná Kolešo-
vická soutěž. Na sobotu 16. dubna připadl její už desátý 
ročník! Soutěž je určena zásaho-
vým jednotkám požární ochrany 
sborů dobrovolných hasičů, kte-
ré si v  praktických disciplínách 
prověřují své dovednosti,    tech-
nické znalosti a rychlý úsudek. 
Každé družstvo je složeno 
z šesti závodníků. 

Po úvodním nástupu 
před hospodou se       družstva 
připravila na štafetu, v níž každý 
závodník    překonává přírodní 
překážku – přeskok přes klády 
nebo potok a dál plní úkoly. 
První přenáší hasicí přístroj,   
druhý překonává kladinu, třetí 
přenáší hadici, čtvrtý překonává 
žebříkovou stěnu, pátý podlézá 
laťku a     poslední stříká džbe-
rovou stříkačkou na plechovku. 
Poté se vydáváme k zámeckému 
rybníku, kde soutěžící čeká dru-
há disciplína – dálková doprava 
vody. Jejich úkolem je vodou 
z rybníka naplnit sud umístěný 
asi dvě stě    metrů daleko. Poté 
je třeba rychle sbalit namočené těžké hadice, rozpojit 
savice a vše včetně motorové stříkačky uklidit do vozu. 
Až poté se stopne čas. Podle mapy, kterou jsme obdrželi 
na startu, vyrážíme do Kněževse, kde absolvujeme disci-
plínu čerpání s ejektorem.  Rozhodčí vysvětluje průběh a 
už se jde na start. Tedy do vozu, protože v okamžiku 
startu jsou soutěžící i materiál ve voze. Úkolem je vysát 
vodu ze sudu pomocí ejektoru, který se používá na sání 
vody z větších hloubek.  Rozhodčí zapisují dosažený čas 
a míříme do Přílep. Tam nás čeká evakuace kyslíkové 
láhve z několikapatrového objektu. Po minutě a půl sou-
těžící láhev nacházejí a   vynášejí před budovu. Zpátky 
do vozu a jedeme dál. Mezi obcemi Senomaty a Pšovlky 
u rybníka je připravena kýblovaná, fyzicky velice vyčer-
pávající disciplína. Závodníci nabírají z rybníka kýbly 
vodu a plní sud vzdálený dobrých patnáct metrů.  
V Pšovlkách na hřišti absolvují soutěžící štafetu s hadicí 
a proudnicí. Závodníci vždy obíhají metu  a vždy jeden 
člen rozvine hadici, připojí na hydrant a připojí proudni-
ci, druhý vše odpojí a hadici svine. Další úkol – požár 
odchovny - nás čeká v areálu Lupofytu v Oráčově. Tři 
soutěžící musí   rozvinout od hydrantu dopravní a útočné 
vedení a další tři evakuují z „hořící“ garáže zvířátka do 
jiné místnosti.  Závodníci  mají co dělat všech osm králí-
ků šetrně pochytat a přenést. Tento úkol je velmi překva-
pil, cestou k další disciplíně se sdělují dojmy z práce 
s živými    zvířaty. Ve Zderazi je na řadě fyzicky nároč-
nější úkol – Nahoru dolů. Po startu hasiči spojují dva díly 
nastavovacího žebříku, vylézají do prvního patra budovy, 
i se    žebříkem se přesouvají k jinému oknu a zase po 
žebříku slézají.  Většina hasičů je na kolešovické soutěži        

poněkolikáté, tak už některé úkoly bravurně zvládají.
Další zastávka je u Kebrlánu, rybníka nedaleko 

Kolešovic. Tady je požární útok.  Provedení se podobá 
tomu ze soutěží požárního sportu. Jen materiál je vysklá-
dáný na zemi a voda se nesaje z kádě, ale z rybníka. Sba-

líme hadice a míříme na tajnou 
disciplínu.    Každoročně organi-
zátoři připraví dva tajné úkoly a    
soutěžící se vždy těší na to, co je  
zase potká. Za ty roky už vy-
prošťovaly ženu z havarovaného 
vozu, pomáhaly ženám vyměnit 
kola u vozu, odstraňovaly strom 
ze     silnice a podobně. Proto 
celou cestu vyhlížejí něco 
„podezřelého“. Tentokrát se 
v areálu Rakochmelu, 
v budovách bývalého vepřína,  
„mladé vychovatelce ztratilo 
šest dětí“. Úkolem tedy je 
všechny děti, možná zraněné, 
najít a přivést k vychovatelce. 
Hasiči vbíhají do budovy, pokři-
kují, vysílačkami si sdělují kolik 
dětí už našli a po pár minutkách 
už jsou všichni venku. 
Závodníci už jsou vyčerpaní a 
ví, že fyzicky nejnáročnější část 
soutěže je teprve čeká. 
V budově bývalé ubytovny 
v Kolešovicích postaví a vysu-

nou   vysunovací žebřík, vystoupí do třetího patra, přesu-
nou se do druhého patra a oknem po hákovém žebříku     
slézají. V tuto chvíli je opouští řidič, který se s vozem 
přesunuje do cíle závodu a zbylí soutěžící míří do parku. 
Čeká je tu obávaný a fyzicky nejnáročnější  závod     
požárnické všestrannosti. Na trase zámeckým parkem 
plní jednotlivé úkoly - džberovými stříkačkami stříkají na 
plechovky, určují grafické značky, překonávají  vodorov-
ně zavěšené lano přes potok a své dovednosti předvádějí 
také v práci s lodí na vodě a hodem záchranným kruhem 
na cíl. Závěrečný běh do cíle celého  závodu je stojí po-
slední síly. A to ještě není všechno! 

Rozhodčí v cíli jim dává chvilku na vydýchání a 
čeká je druhá tajná disciplína. V cíli je to tradičně  nějaký 
zábavnější úkol. V předchozích ročnících je   čekalo pro-
tahování pingpongového míčku hadicí,  skládání puzzle, 
nafukování balónků apod. Teď je tu kuličkiáda. Každý 
obdrží tři kuličky a co nejmenším počtem cvrnků je musí 
dostat do důlku. U této části už se závodníci smějí. 
Téměř po třech hodinách pro ně   závod končí. Je čas si 
dát něco k snědku.

Teď už pracují rozhodčí. Celý závod není na 
čas. Na jednotlivých disciplínách byl zapsán dosažený 
čas, případně připočteny trestné body, vytvořeno pořadí 
družstev na každé disciplíně a výsledný součet bodů určil 
celkové pořadí. Na třetím místě se umístilo družstvo 
z Krakova, stříbrnou pozici vybojovali hasiči z Lán a 
první místo získali závodníci z Nového Strašecí a na 
čtvrtém místě skončili místní hasiči.

Za SDH Kolešovice Jaroslava Čečrdlová

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ KOLEŠOVICE  INFORMUJE :



ZPRÁVY Z  DOMOVA KOLEŠOVICE

KOLEŠOVICE  OČIMA FOT OGRAFŮ 

Život v našem Domově

V pátek 15. dubna jsme navštívili 
Muzeum krojů v Kněževsi, kde 
byla možnost vidět lidová řemesla. 
A tak si někteří z nás mohli připo-
menout doby svého mládí, kdy 
byla tato řemesla běžnou součástí 
života. Viděli jsme spřádání nití na 
kolovrátku, zdobení perníčků, 
paličkování, řezbářské práce. Na 
naše přání nám zazpíval a na dudy 
zahrál dětský lidový soubor Mod-
řenky z Prahy 4. Na místě byla 
možnost koupě upomínkových 
předmětů, kromě toho si klienti 
odnesli i písemné materiály o   
Rakovnicku. Že se výstava líbila, 
není třeba dodávat.   

Ve čtvrtek 21. dubna, náš Domov 
přijel potěšit svým vystoupením 
pan Petr Kubec, se svým vystou-
pením jarních písniček a zpěvač-
kou Janou Koutovou, která 
v současné době vystupuje 
v Semaforu, spolupracuje se sku-
pinou Olympic, Petrem Kotvaldem, 
Stanislavem Hložkem a od roku 
2002 doprovází jako vokalistka 
Hanu Zagorovou. Protože nám přá-
lo sluníčko, tak se celá akce konala 

venku na nádvoří. Pan Kubec      
zapojil do pořadu i přihlížející    
personál s panem ředitelem, který 
dokonce tančil mazurku. Po skonče-
ní pořadu, se uživatelům ani nechtě-
lo domů. Těšíme se na další vystou-

pení, které se 
u sku tečn í  o   
K o l e š o v i c k é   
pouťi v neděli 
26. června.

Již tradičně, jsme 
pálili čarodějni-
ce a jak řekl pan 
ředitel v úvodu: 
„Spalme symbo-
licky všechno 
zlé.“ Na letošní 

pálení, nám čarodějnice    
přivolaly hezké počasí ale ne 
až do konce. Přesto jsme stih-
li opéct vynikající špekáčky a 
sekanou, vypít nějaké to pivo 
a poslechnout si písničky  
pana Zdeňka    Černého, který 
nám po dlouhé nemoci (opět 
v plné formě) přijel zpříjem-
nit se svoji    harmonikou 
odpoledne. Závěr čarodějnic-
kého reje nám ukončil pěkný 
déšť, ale to je také zapotřebí. 
Celé čarodějnické odpoledne 
se velmi povedlo i díky všem 
zaměstnancům.

      Ve čtvrtek 12. května nás 
potěšily děti z místní školky, 
se svým pásmem písniček, 
básniček a tanečků věnovaný 
Dni matek. Potěšily   nejen 
naše ženy, ale i muže, kteří se 
zájmem přihlíželi. V sobotu 
14. května přišli zatančit na 
nádvoří májovníci. Při       

hezkém počasí se tančila beseda a 
d o b r á  n á l a d a  n e c h y b ě l a .              
Děkujeme jak školce, tak místní 
mládeži za pěkné zážitky.

                                                         
                                              E.

Redakce KL v letošním roce  vyhlašuje  II. ročník soutěže „KOLEŠOVICE OČIMA FOTOGRAFŮ“.        

Základní informace jsme Vám již poskytli v minulém vydání KL.  Soutěž proběhne v těchto kategoriích. 

1) TAKHLE ŽIJEME MY

2) PRIMA FOTKA Z PRIMA DOVOLENÉ

3) KOLEŠOVICE V ČERNOBÍLÉ FOTOGRAFII 

Uzávěrka soutěže bude 30. září 2011. Fotografie prosíme donést ve formátu nejméně A5. Fotografie přineste 

v obálce, včetně názvu fotografie, autora a kategorie do které snímek patří. Poté Vaše příspěvky anonymně    

ohodnotíme a ze všech přinesených uspořádáme výstavu pro veřejnost. Vernisáž výstavy donesených a        

hodnocených  fotografií se bude konat v obřadní síni OÚ Kolešovice v sobotu 8.října 2011.                 

Zatím hledejte náměty a fotografujte ! 



JAK  BYLO?  POČAS Í  V  OBC I .

B Ř E Z E N  

TEPLOTY V BŘEZNU [°C]
SRÁŽKY V BŘEZNU 

[ l /m2 ]

rok Max. datum Min. datum průměr celkové Max. Datum

2009 12,0 27.03.2009 -  4,5 25.01.2009 4,47 34,5 9,5 06.03.2009

2010 20,0 26.03.2010 -  12,5 07.03.2010 3,50 19,0 5,5 16.03.2010

2011 21,0 30.03.2011   - 10,0 03.03.2011 4,25 30,5 26,0 18.03.2011

D U B E N  

TEPLOTY V DUBNU [°C]
SRÁŽKY V DUBNU 

[ l /m2 ]

rok Max. Datum Min. Datum průměr celkové Max. datum

2009 27,5 27.04.2009 - 1,0 01.04.2009 12,69 26,5 12,0 18.04.2009

2010 28,0 30.04.2010 - 3,5 03.04.2010 8,87 32,0 12,5 12.04.2010

2011 29,0 22.04.2011 - 0,5 18.04.2011 11,76 21,5 7,0 04.04.2011

STAROČESKÉ  MÁJE   

Staročeské máje se letos uskutečnily v sobotu 14. května 2011.     
Májovníci vyrazili od  máje krátce po poledni. Pro hudebníky letos 
nebylo místo na koňském povoze a tak šlapali a hráli. Jako tradičně 
se průvod vydal k první břízce na kraji obce. Besedu mladí tančili na 
nádvoří místního Domova. Počasí bylo krásné a slunečné a tak se 
cestou k průvodu přidávali další účastníci, kteří si chtěli sobotní  
odpoledne užít v duchu tradic. Mladí si i přes své školní povinnosti a 
přípravu na maturitní zkoušky našli čas a dopřáli nám další hezké 
májové odpoledne. Přípravu letos vedli Simona Herinková  a Tomáš 
Hrenák a k májovníkům, kteří se zúčastňují pravidelně přibyli další, 
letos vycházející deváťáci a skvěle mezi ostatní zapadli.                  
Večer si v kulturním domě návštěvníci zatančili a  dobře se bavili na 
taneční zábavě.                              
Krásné počasí, hojná účast. Co víc si mohli přát mladí naší obce,        
kteří máje připravili.  Děkujeme !                    - jp -  

POZVÁNKY   

KRUŠOVICKÉ REFERENDUM 

Do pivovaru na kraji Krušovic se vrátil sládek, který 

ho kdysi proslavil. A mladá, neokoukaná parta       

pivovarníků pod jeho dohledem uvařila novou desítku 

a dvanáctku, pořádná a poctivá piva, která se vracejí 

ke krušovickým kořenům. Piva dobrá jako tenkrát! 

Nevěříte? Tak přijďte, ochutnejte  a přesvědčte se ! 

Velké KRUŠOVICKÉ REFERENDUM proběhne v     

Kolešovicích, 28. května 2011 od 19 do 21 hodin na 

prostranství před Domovem Kolešovice.   

KLÁNÍ O KRAKOVECKÝ MEČ 2011

Napínavé soutěžní klání družstev obcí a mikroregionů 

Rakovnicka, které se uskuteční, v sobotu 4. června 

2011 od 10 hodin na Tyršově koupališti v Rakovníku. 

Ukončení soutěže se předpokládá kolem 16 hodiny. 

Program pak bude pokračovat vystoupením hudební 

skupiny Dick Ó Brass - keltský rock. Doprovodný 

program: moderují Jára a Jiří - Divadlo Beze Všeho, 

vystoupí šermíři Bravoteam, Merlet, Agentura       

Armiger. Tohoto klání se zúčastní i družstvo naší 

obce,  složené z místní mládeže. 



OBČANSKÉ  SDRUŽENÍ  ZDERAZ   

Milí přátelé, obyvatelé Kolešovic a okolí,

je na čase, abychom se vám zase za sdružení připomněli. 
Tentokrát tak činím obzvláště ráda, protože mám hned   
několik dobrých zpráv. Sdružení přes zimu neumrzlo a 
opět pracujeme na plné obrátky na záchraně kaple ve 
Zderazi. Po počátečních úředničinách (daňové přiznání, 
výroční zpráva...) na začátku roku jsme uspořádali první 
benefici, tentokrát dvoudenní festival v Jirkově u      
Chomutova, který kromě výtěžků z koncertu vynesl i 
odměnu od časopisu Nový prostor pro pořadatele za    
získání 3. místa v internetovém hlasování o nejlepší ak-
ci. Od začátku roku jsme se již dvakrát sešli se zástupci 
obce a s památkáři a domluvili podrobně jednotlivé   
kroky oprav. Asi jste si všimli, že na kapli se intenzivně 
pracuje, a to je druhá dobrá zpráva – do konce letošního 
roku, když všechno dobře dopadne, budeme hotovi! Na 
kapli bude dokončena střecha se sanktusníkovou        
věžičkou, vnější i vnitřní omítky, podlaha, osadíme dve-
ře a vrátíme do interiéru zrestaurovanou sochu.                
V prosinci budeme pořádat tradiční vánoční koncert v 
kolešovickém kostele, pravděpodobně poslední benefici 
pro kapličku.  Doufáme, že vás na něm uvidíme.  Na jaře 
2012 na svátek sv. Jana Nepomuckého bychom rádi   
kapli  slavnostně otevřeli.                 
Jak tak píšu ty dobré zprávy, přepadá mě zvláštní smu-
tek a nostalgie. Strávili jsme se sdružením v Kolešovi-
cích a ve Zderazi bezmála pět let, poznali některé z vás, 
a teď by měl být konec?            

                              
No, ještě uvidíme. Však chátrajících památek je pořád v 
okolí dost, třeba nás zláká nějaká další. Chtěli byste?

Anna Haladová (roz. Hladíková), 
Občanské sdružení Zderaz

KOLEŠOVKA 2011 —J ÍZDNÍ  ŘÁD H ISTORICKÝCH VLAKŮ—WWW.KHKD.CZ  

VLAKY TAM ŽELEZNIČNÍ STANICE / ZASTÁVKA VLAKY ZPĚT 

09:52 13:52 ODJ. Lužná u Rakovníka PŘÍJ. 12:46 16:46

10:00 14:00 PŘÍJ.
Krupá 

ODJ. 12:38 16:38

10:10 14:10 ODJ. PŘÍJ. 12:25 16:25

10:20 14:20 Olešná u Rakovníka 12:15 16:15

10:25 14:25 Chrášťany, zastávka 12:10 16:10

10:31 14:31 PŘÍJ. ODJ. 12:03 16:03

10:32 14:32 ODJ. PŘÍJ. 11:03 15:03

10:35 14:35 Přílepy 11:00 15:00

10:42 14:42 PŘÍJ. Kolešovice ODJ. 10:52 14:52

Kněževes    

JEDE V SOBOTU: 9. * 16. * 23. * 30. ČERVENCE, 6. * 13. * 20. * 27. SRPNA 

Jízdenky je možno zakoupit pouze u průvodčích historických parních vlaků. V uvedených  parních vlacích       

neplatí žádné slevy, ani jízdní výhody. Přeprava kočárků a kol je zdarma. Cena jízdenka tam nebo zpět činí 

70,- Kč, zvýhodněná zpáteční jízdenka 120,- Kč * děti do 10– ti let, poloviční jízdné*. Zvýhodněná zpáteční 

rodinná  jízdenka (2 dospělý a 2 děti do 10-ti let) 300,- Kč.     



Poznámka: Pokud by někdo z jakéhokoliv důvodu nechtěl být v této rubrice zveřejňován, ať toto oznámí v kanceláři OÚ Kolešovice.            
Zveřejněné informace nejsou v rozporu se zákonem č.268 o matrikách z roku 1949, neboť byly  získány z alternativních zdrojů. 

tisk Kolešovické l i s tyKolešovické l i s ty vydává obec Kolešovice. Počet výtisků 120 ks.                                                                                                       
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  M a r i e  H o u b o v á    

                                         B l a h o p ř e j e m e !

* gratulujeme občanům ve věku 70, 75, 80 let a po 80 roce každý rok 

  V měsíci březnu a květnu nás opustili naši spoluobčané :  

   pan   L a d i s l a v  K o u b e k  ( + 12. 03. 2011)
  paní F r a n t i š k a  Č e r n á   ( + 17. 05. 2011)     

Čest jejich památce !

        VÝZNAMNÉHO ŽIVOTNÍHO JUBILEA SE V MĚSÍCÍVÝZNAMNÉHO ŽIVOTNÍHO JUBILEA SE V MĚSÍCÍCH KVĚTNU A ČERVNU 2CH KVĚTNU A ČERVNU 2011 DOŽÍVAJÍ TITO 011 DOŽÍVAJÍ TITO 

NAŠI SPOLUOBČANÉ.  PŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LET.      NAŠI SPOLUOBČANÉ.  PŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LET.                                          

S P O L E Č E N S K Á  K R O N I K A

    A n n a  R y v o l o v á                   

M a r i e  L e n o c h o v á                                   

M a r i e  F r ý d o v á                            

M i r o s l a v  K u č e r a              

VÍTÁME NOVÉ OBČÁNKY VÍTÁME NOVÉ OBČÁNKY MEZI  OBYVATELE NAŠÍMEZI  OBYVATELE NAŠÍ OBCEOBCE

       11. května 2011 se narodila  Nela  Rezanková  

Nelince přejeme krásný a spokojený život. 

Šťastným rodičům blahopřejeme ! 

… a protože se všichni setkáme až v červenci, 

tak Vám přejeme krásný slunečný začátek 

léta, mnoho hezkých dní, prázdniny plné 

zážitků a příjemně  strávenou dovolenou 

Redakce KL




